



HSBC Bank Egypt S.A.E

## Save up to 25% at Kempinski Hotels

All HSBC credit cardholders

Book with any of your HSBC credit cards by 30 June 2024 for stays until 31 December 2024.

**Egypt, UAE, Qatar, Lebanon, Oman, Jordan, Saudi Arabia, Seychelles, Kenya, Accra & Djibouti**

### Offer Details

- ▶ 25% off on food and drink outlets managed by Kempinski for in-house guests.
- ▶ 20% off on rooms and suites at participating hotels across the Middle East.

### Terms and conditions

- ▶ This exclusive rate is applicable for individual bookings only.
- ▶ This rate cannot be combined with any other offer or discounted rate.
- ▶ To confirm eligibility for the exclusive rate, an HSBC credit card will be requested at the time of check-in. In case of non-eligibility, the rate will be modified to the applicable best available rate.
- ▶ The food and beverages savings applies only during your stay at the hotel's Kempinski-managed outlets.
- ▶ Black-out dates apply.

**Indulge in Luxury, Book Today!** For booking please click [here](#)

\* HSBC Bank Egypt has no responsibility towards any default or delay towards this offer.

\*\* Offer duration can be amended at anytime.

Issued by HSBC Bank Egypt S.A.E, 306 Corniche El Nil, Maadi, Cairo Egypt - PO Box 124, Maadi. CRN: 24075.

© HSBC Bank Egypt S.A.E. (2024) ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, or transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Egypt S.A.E.

بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.

## وفر حتى ٢٥% في فنادق Kempinski

جميع حاملي بطاقات HSBC الائتمانية

احجز باستخدام بطاقة HSBC الائتمانية الخاصة بك بحلول 30 يونيو 2024 للإقامات حتى 31 ديسمبر 2024  
**مصر، الإمارات العربية المتحدة، قطر، لبنان، عمان، الأردن، المملكة العربية السعودية، سيشيل، كينيا، أكرا وجيبوتي**

### تفاصيل العرض

- ◀ خصم 25% على الطعام والشراب للضيوف المقيمين في فنادق Kempinski
- ◀ خصم 20% على الغرف والأجنحة في الفنادق المشاركة في أنحاء الشرق الأوسط

### الشروط و الأحكام

- ◀ ينطبق هذا العرض الحصري على الحجوزات الفردية فقط.
- ◀ لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض آخر أو أي سعر مخفض آخر.
- ◀ لتأكيد الأهلية للحصول على هذا العرض الحصري، سيتم طلب بطاقة ائتمان HSBC في وقت تسجيل الوصول. في حالة عدم الأهلية، سيتم تعديل السعر إلى أفضل سعر متاح.
- ◀ ينطبق توفير المأكولات والمشروبات فقط أثناء إقامتك في فنادق Kempinski.
- ◀ تنطبق تواريخ الحجب.

**احجز اليوم! لل حجز يرجى الضغط [هنا](#)**

\* بنك إتش إس بي سي مصر لا يتحمل أي مسؤولية في حالة حدوث أي أخطاء أو تأخير تجاه هذا العرض.  
\*\* يمكن تعديل مدة العرض في أي وقت